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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 2/2022 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 11. dubna 2022   

od 16:00 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Jan Holeček (místopředseda komise) 
František Pojer 
Jiří Mužík       
Adam Voldán 
Jiří Novák 
Zdeněk Košlík 
 

Tajemník komise Jan Marek  
 
Hosté:    Jitka Ciroková – vedoucí odboru ŽP     
   Jan Karel – ATEM 
   Marie Ženíšková – MěÚ Beroun - OMI 
   Alena Dařinová – MěÚ Beroun – OMI 
 
Zapisovatel:   Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Adam Voldán 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Projednání materiálu: „Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2022“ 
4. Ekologická studie Beroun – aktualizace 2021 kapitola Hluk  
5. Adaptační strategie na změnu klimatu pro území města Berouna 
6. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Voldána. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná.  
Navrhl program jednání, který byl členy komise odsouhlasen.   
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že všechna 
usnesení byla splněna. 
 
 
K bodu 3 – Projednání materiálu: „Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2022“ 
 
Pracovnice odboru majetku a investic reagovaly na připomínky k materiálu, které předem písemně zaslal 
pan Holeček a odpověděly na dotazy členů komise k projednávanému materiálu. Poté komise přijala toto 
usnesení:  
Usnesení: Komise životního prostředí projednala materiál s názvem: „Informace o připravenosti údržby 
zeleně v sezóně 2022“. Komise doporučuje doplnit materiál o realizaci mozaikových sečí na vhodných 
lokalitách (např. ulice Koněpruská, prostor kolem vlakového nádraží) viz diskutovaný materiál „trávníky 
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nádraží.pdf“. Komise doporučuje napříště do materiálu zahrnout také program na postupnou revitalizaci 
trávníkových ploch, zejména těch, které v souvislosti s rekonstrukcemi domů byly poškozeny. Komise 
dále doporučuje hledání dalších vhodných lokalit pro náhradní výsadby v centru města.  
Hlasování:   7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Následně se opět (jako i na minulém zasedání komise) rozvinula debata o lesoparku Městská hora. 
Komise se domnívá, že je třeba zachovat zelený ostrov v centru města. V současnosti v lesoparku 
dochází k velkému odumírání stromů. Komise se proto domnívá, že je třeba zpracovat arboristickou 
studii, která by doporučila vhodná opatření, jak pomoci jednotlivým částem lesoparku. Na závěr diskuze 
přijala komise toto usnesení: 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje radě města přijmout následující usnesení: "Rada města 
Beroun schvaluje záměr pořízení studie na revitalizaci zeleně v lesoparku Městská hora a ukládá odboru 
majetku a investic, aby zařadil tuto položku do rozpočtu na rok 2023." 
Hlasování:   7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Ekologická studie Beroun – aktualizace 2021 kapitola Hluk 
Komise nemá ke zpracovanému materiálu připomínek. 
 
 
K bodu 5 – Adaptační strategie na změnu klimatu pro území města Berouna 
Pan Karel zodpověděl dotazy členů komise k adaptační strategii. Bylo dohodnuto, že ATEM zapracuje do 
adaptační strategie připomínky pana Holečka. Další případné připomínky předá zpracovateli pan Voldán 
a to v termínu do 30.4.2022. 
 
 
K bodu 6 – Různé 
 
6.1. Úpravy porostů dřevin kolem Litavky  
Pan Košlík se ohradil proti zmínce o nevhodných úpravách porostů, které byly zmíněny v zápise 
z minulého jednání komise. Pan Košlík uvedl, že k zásahu došlo z důvodu plnění povinností správce toku 
a že zásah byl proveden v souladu s materiálem: Management břehového porostu, který zpracovala 
odborná firma. 
 
6.2. Zjednosměrnění ulice Tovární   
Pan Holeček vyslovil názor, že zjednosměrnění ulice Tovární mu nepřipadá koncepční a vede ke zvýšení 
emisí, prašnosti a hluku a dalšímu zatížení centra města (prodloužení objízdné trasy) a dále 
zneprůchodňuje město pro cyklistickou dopravu. 
Komise na základě toho přijala toto usnesení: 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje zvážení střídavého provozu a doporučuje zvážit 
obousměrné zprůjezdnění pro cyklistickou dopravu. 
Hlasování:   4 pro – 0 proti – 3 zdržel se 
 
 
Členové komise si naplánovali, že příští zasedání komise se uskuteční 6. června 2022 v 16:00 hodin.  
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 18:15 hod. 
 
 
 
Zapsal: Jan Marek  
 
 
 
 
Ověřil: Adam Voldán 
 
 
 
 
Předseda komise: Emil Šnaidauf 


